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Odpowiadając na interpelację Pana Radnego dotycząca przeanalizowania 

możliwości uruchomienia programu miejskiego, który pozwoli mieszkańcom oddanie 

niepotrzebnych roślin zielonych, które mogłyby zostać wykorzystane w przestrzeni 

miejskiej informuję, że planowanie i projektowanie zieleni miejskiej, w tym skwerów 

oraz rabat, odbywa się z dużym wyprzedzeniem i zgodnie z wcześniej przyjętymi 

założeniami estetycznymi oraz kompozycyjnymi. Z tego względu pełne wdrożenie 

programu obejmującego szeroki zakres roślin mogłoby napotkać trudności związane 

m.in. z brakiem przewidywalności co do gatunków i stanu przekazywanych roślin oraz 

z brakiem miejsca do nasadzenia przekazywanej roślinności. 

Mając jednak na uwadze potencjał tej inicjatywy, uprzejmie informuję, że 

rozważymy możliwość przyjmowanie wybranych grup roślin - przede wszystkim bylin 

oraz traw ozdobnych - które charakteryzują się większą trwałością, łatwością adaptacji 

oraz możliwością ich późniejszego wykorzystania w nasadzeniach wieloletnich. 


